
UCHWAŁA NR XII/290/21 
RADY MIEJSKIEJ W LUBAWCE 

z dnia 30 września 2021 r. 

w sprawie rozpatrzenia petycji w sprawie zbudowania placu zabaw wraz z siłownią zewnętrzną przy 
ul. Sudeckiej w Lubawce 

Na podstawie art. 18 ust.2 pkt 15 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym  
(t.j. Dz. U. z 2021 r. poz. 1372 ze  zm.) oraz art. 9 ust. 2 ustawy z dnia 11 lipca 2014 r. o petycjach  
(t.j. Dz. U. z 2018 r. poz. 870), po zapoznaniu się ze stanowiskiem Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 
Miejskiej w Lubawce, Rada Miejska w Lubawce uchwala, co następuje:  

§ 1. Po rozpatrzeniu petycji z dnia 2 sierpnia 2021 roku w sprawie zbudowania placu zabaw wraz 
z siłownią zewnętrzną przy ul. Sudeckiej w Lubawce  uwzględnia się wniesioną petycję z powodów 
wskazanych w uzasadnieniu uchwały. 

§ 2. Zobowiązuje się Przewodniczącego Rady Miejskiej w Lubawce do poinformowania Wnioskodawczyni 
o sposobie załatwienia. 

§ 3. Wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Miasta Lubawka. 

§ 4. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

   

Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Lubawce 

 
 

Michał Ołdak 
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Uzasadnienie 

W  dniu  02.08.2021 r. do Rady Miasta Lubawka wpłynęła petycja w sprawie zbudowania placu zabaw 
wraz z siłownią zewnętrzną przy ul. Sudeckiej w Lubawce. Zgodnie ze Statutem Gminy Lubawka  petycja 
została niezwłocznie przekazana przez Przewodniczącego Rady do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 
celem jej rozpatrzenia i przedstawienia Radzie proponowanego sposobu załatwienia petycji. 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji zebrała się na posiedzeniu w dniu 30.09.2021 r. Po zapoznaniu się 
z przedmiotem petycji oraz dyskusji w tej sprawie Komisja ustaliła, co następuje: 

Po przeprowadzonej analizie petycji komisja proponuje zajęcie pozytywnej opinii w przedmiotowej 
sprawie, uzasadniając, że pomysł był wielokrotnie poruszany na posiedzeniach Komisji Rady Miasta 
Lubawkai uzyskał poparcie radnych. Ilość mieszkańców, którzy podpisali się pod petycją (ok 900) 
świadczy, że realizacja przedmiotu petycji, tj. zbudowanie placu zabaw wraz z siłownią zewnętrzną przy ul. 
Sudeckiej w Lubawce jest społecznie uzasadnione. 

Rada Miasta Lubawka  podzielając opinię przedstawioną przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji 
uznaje petycję za zasadną. W związku z powyższym proponuje się zabezpieczenie środków podczas 
planowania budżetu Gminy Lubawka na rok 2022. 

 

 Przewodniczący Rady Miejskiej w Lubawce 
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